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SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE CELEBRADA E N 

PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 20’00 HORES DEL DIA  
CINC DE FEBRER DE 2008 

 
 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. Bartomeu Alzina Sureda. Batle-President 
Sr. Rafel Fernández Mallol 

 Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
 Sra. Margalida Bover Vadell 

Sr. José Andrés Gallego Méndez 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
Sra. Maria Orts Rodríguez 

 Sra. Virgínia Maria Urdangarin de Manuel 
Sr. Mateu Garau Flaquer 

 Sr. Joan Ferrer Flaquer 
 Sra. Maria Isabel Vives Liberal 

Sr. José Medina Suárez 
Sra. Maria del Pilar García Rosa 

 Sr. Bernard Boutique 
 Sra. Margarita Servera Ferrer 
 Sr. Mateu Melis Tous 
 
 
Secretari: Sr. Julián García-Sotoca Oliva 
 
 

PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.-  APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR 21/12/07 .- En compliment d’allò que 
disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de  desembre, 
Municipal i de règim local de les Illes Balears i l ’article 91.1 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurí dic de les Entitats 
Locals, aprovat pel Real Decret 2568/1986, de 28 de  novembre, el Sr. 
President demana als membres de la Corporació si al gú té alguna 
observació a fer sobre l’acta de la sessió anterior , celebrada el dia 
VINT-I-UN de DESEMBRE de 2007, de la qual se n’ha e xpedit, prèviament, 
còpia de l’esborrany a cada Regidor per al seu cone ixement, 
rectificació d’errades o possible formulació d’al·l egacions, si fos el 
cas. 
  

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i disset els 
assistents, és aprovada  l’acta de la sessió anterior, celebrada el dia 
VINT-I-UN de DESEMBRE de 2007. 
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El Sr. Mateu Melis Tous, sol�licita permís del Sr. Batle per a absentar-se de la sala 
mentre es debat i vota el següent punt de l’ordre del dia (Exp. 284AG/06. Estudi de valoració i 
catalogació dels llocs de treball de l’Ajuntament de Capdepera), puix que la seva esposa és 
treballadora de l’Ajuntament.  

En conseqüència, a l’empara del disposat en l’art. 73 de la Llei 20/2006, de 15 de 
desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, art. 76 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local i art. 96, del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 
de novembre, amb permís del Sr. Batle, el Sr. Mateu Melis Tous abandona la sala mentre es 
debat i vota el punt “II.- Exp. 284AG/06. Estudi de valoració i catalogació dels llocs de treball 
de l’Ajuntament de Capdepera”. 

 
II.- EXP. NÚM. 284AG/06: ESTUDI DE VALORACIÓ I CATA LOGACIÓ DELS LLOCS 
DE FEINA DE L’AJUNTAMENT DE CAPDEPERA.- El Consistori examina 
l’expedient 284AG/06, relatiu a l’Estudi de valorac ió i catalogació 
del jocs de treball de l’Ajuntament de Capdepera. 
 

La Sra. Virgínia Urdangaría, regidora de personal, informa que 
l’Ajuntament Ple, en sessió celebrada el dia un de desembre de 2006, 
va aprovar l’Estudi de valoració i catalogació del jocs de treball de 
l’Ajuntament de Capdepera i en sessió celebrada el dia vint-i-cinc 
d’abril de 2007, va aprovar el valor del punt que e s refereix l’estudi 
de valoració.  
 

La Delegació del Govern, en data 20 de desembre de 2006, 
sol·licita ampliació d’informació sobre aquest l’es tudi de valoració 
dels llocs de treball. Sol·licitud que es reitera a mb posterioritat. 
 

Una vegada remesa el 12 de novembre de 2007 tota la  informació 
sol·licitada, la Delegació del Govern, mitjançant e scrit de 5 de 
desembre de 2007, RE núm. 9385, de 12-12-07, comuni ca a aquest 
Ajuntament la necessitat d’anul·lar els acords pels  quals s’aprova la 
valoració i catàleg de llocs de treball i l’increme nt retributiu que 
comporta, per incomplir el disposat a l’art. 21.2 d e la Llei 42/2006, 
de 28 de desembre, de pressupost generals de l’Esta t per a 2007, que 
prohibeix increments retributius superiors al 2%, i  per aplicació de 
l’apartat 8 del mateix article. En el mateix sentit  es pronuncia 
l’art. 19 de la Llei 30/2005, de 29 de desembre, de  Pressupostos 
Generals de l’Estat per a l’any 2006. 
 

Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 
Seguretat Ciutadana i Personal, en sessió celebrada  dia 31 de gener de 
2008. 

 
Obert el debat el Sr. Joan Ferrer Flaquer pregunta què es farà. 
  
La Sra. Virgínia Urdangarín respon que s’està estud iant la forma 

de poder aplicar aquesta valoració i la seva viabil itat. S’està 
buscant informació, fins i tot l’empresa que va rea litzar l’estudi 
emetrà un informe. 

 
El Sr. Joan Ferrer diu que l’estudi de valoració no  incompleix 

cap norma, el que incompleix és superar el 2%. No l i sembla bé la 
negociació directa amb els sindicats sobre aquesta matèria. La 
valoració ha de fer-la una empresa independent. Alt res Ajuntaments han 
aplicat una valoració semblant i no han tingut prob lemes amb la 
Delegació del Govern. Seria un error que els repres entants polítics 
negociïn aquesta valoració. Què passarà amb els pag aments que s’ha 
fet? És decebedor que es tiri un treball que ha cos tat tant temps i 
esforço realitzar. S’hauria d’haver buscat altres a lternatives. Estan 
disconformes amb la anul·lació.  
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No havent-hi més intervencions, per DEU vots a favor (Regidors 

del PSOE, UCAP-UM, EU-Els Verds i PSM-EN) i SIS  abstencions (Regidors 
del PP), sent disset el nombre legal de membres de la Corporació i 
setze el nombre d’assistents ( el Sr. Mateu Melis Tous ha abandonat la sala mentre es va 
debatre i votar aquest punt,  a l’empara del disposat en l’art. 73 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, 
municipal i de règim local de les Illes Balears, art. 76 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local i art. 96, del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 
aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre),  S’ACORDA: 

 
Anul·lar els acords pels quals s’aprova la valoraci ó i catàleg 

de llocs de treball i l’increment retributiu que co mporta, per 
incomplir el disposat l’art. 19 de la Llei 30/2005,  de 29 de desembre, 
de Pressupostos Generals de l’Estat per a l’any 200 6 i a l’art. 21.2 
de la Llei 42/2006, de 28 de desembre, de pressupos t generals de 
l’Estat per a 2007, que prohibeix increments retrib utius superiors al 
2%, i per aplicació de l’apartat 8 del mateix artic le.  

 
 

Una vegada finalitzat el debat i votació d’aquest punt, s’incorpora a la sessió el Sr. 
Mateu Melis Tous. 

 
III.- EXP. NÚM. 186AG/07: MOCIÓ D’ES GRUP RELATIVA A L’AUTOVIA JOAN 
CARLES I .- El Consistori examina l’expedient 186AG/07 relat iu a la 
moció, registrada d’entrada a l’Ajuntament amb el n úm. 7051, de 28-09-
07, presentada pel Sr. Mateu Melis Tous com a regid or de Es Grup a 
l’ajuntament de Capdepera. 
 
 Vist el Dictamen emès por la Comissió Informativa d’Urbanisme, 
en sessió de dia 30 de gener de 2008. 
 
 Es llegeix la següent moció: 
 

“Mateu Melis Tous, major de edat, amb domicili al carrer nou nº 14 de Capdepera i proveït del 
DNI nº 78.202.657-N, actuant com a regidor de ES GRUP a l’Ajuntament de Capdepera: 
 
presenta la següent moció: 
 
Exposició de motius: 

 
La zona esportiva-educativa de “es Figueral” ubicada entre la via de circumval�lació i l’autovia 
Joan Carles I, suporta una gran activitat duran tot l’any, ja que s’hi concentren els alumnes que 
cursen al institut de secundària així com els usuaris del complexa esportiu format aleshores per 
el pavelló i el camp de futbol i aviat la piscina municipal.  
 
Vist la gran quantitat de vianants que habitualment es passegen per la autovia de Joan Carles I, 
i que en arribar a l’altura del camp de futbol, malgrat el pas de vianants, han de córrer per 
passar, o s’han d’esperar llarga estona, essent amés perillós, ... 
 
Per altra banda, la posada en marxa de la via de circumval�lació, i vist el trànsit normalment 
intens d’aquesta via que uneix amb el nucli urbà de Cala Rajada, fa que tots els usuaris 
esmentats, així com els seus acompanyants (no oblidem que tenen entre 4 i 17 anys 
majoritàriament) puguin sofrir algun tipus d’accident en aquell tram de la via. 
 
Per això 
 
Proposem l’acord següent: 

 
Que l’Ajuntament de Capdepera sol�liciti al Consell Insular de Mallorca, que es el que té les 
competències en matèria de carreteres i en particular la esmentada via de circumval�lació, que, 
després dels estudis i projectes previs, i sempre consensuat amb l’Ajuntament, faci les obres 
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necessàries per poder creuar aquesta via sense perill, com poden ésser per exemple un pas 
subterrani o pas elevat, a la altura del camí des far  que sense dubte augmentaria la seguretat 
dels vianants.” 

 
El Sr. Mateu Garau Flaquer diu que ha trigat a pres entar aquesta 

moció al ple, perquè tenia previst celebrar una reu nió amb els 
responsables de carreteres del CIM. Ha tingut aques ta reunió i s’ha 
parlat, entre d’altres assumptes, d’aquesta moció. Està bé demanar que 
ens presentin solucions. 
 

No havent-hi més intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, 
sent disset el nombre legal de membres del Consisto ri i disset els 
assistents, s’acorda: 

 
Aprovar la moció presentada pel Sr. Mateu Melis Tou s com a 

regidor de Es Grup a l’Ajuntament de Capdepera, reg istrada d’entrada a 
l’Ajuntament amb el núm. 7051, de 28.09.07, transcr ita. 
 
IV.- EXP. NÚM. 15AG/08: CONVENI DE COL·LABORACIÓ EN TRE L’AJUNTAMENT I 
LA CONSELLERIA DE SALUT I CONSUM EN MATÈRIA DE RECL AMACIONS DE 
CONSUM.- El Consistori examina l’expedient 15G/07 relatiu al  conveni 
col·laboració entre la comunitat autònoma de les Il les Balears i 
l’Ajuntament de Capdepera en matèria de reclamacion s de consum (Consum a 
ca teva). 
  
 Vist el Dictamen emès por la Comissió Informativa Municipal de 
Seguretat Ciutadana i Personal, en sessió de dia 31  de gener de 2008. 
 

Obert el debat, el Sr. Joan Ferrer Flaquer diu que l’anterior 
equip de govern també va rebre aquest conveni, però  no es va arribar a 
un acord amb la Consellería. Per això no es va apro var. L’Ajuntament 
assumeix competències i posa personal, sense cap co ntraprestació.  
 

La Sra. Virgínia Urdangarín respon que es tracta de  prestar 
serveis al ciutadà.   
 

No havent-hi més intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, 
sent disset el nombre legal de membres del Consisto ri i disset els 
assistents, s’acorda: 
Primer : Aprovar el conveni col·laboració entre la comunit at autònoma de 
les Illes Balears i l’Ajuntament de Capdepera en ma tèria de reclamacions 
de consum (Consum a ca teva). 
Segon : facultar el Sr. Batle per a la signatura d’aquest  conveni. 
 
V.- EXP. NÚM. 20AG/08: MOCIÓ RELATIVA A LA SOL·LICI TUD DE CREACIÓ D’UN 
CARRIL BICI A LA CARRETERA DE CALA MESQUIDA .- El Consistori examina 
l’expedient 20AG/08 relatiu a la moció, registrada d’entrada a 
l’Ajuntament amb el núm. 8302, de 08-11-07, present ada pel Sr. Mateu 
Melis Tous com a regidor de Es Grup a l’ajuntament de Capdepera. 
 
 Vist el Dictamen emès por la Comissió Informativa d’Urbanisme, 
en sessió de dia 30 de gener de 2008. 
 
 Es llegeix la següent moció: 
 

“Mateu Melis Tous, major de edat, amb domicili al carrer nou nº 14 de Capdepera i proveït del 
DNI nº 78.202.657-N, actuant com a regidor de ES GRUP a l’Ajuntament de Capdepera: 
 
presenta la següent moció: 
 
Exposició de motius: 
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La carretera que uneix la rotonda dels Quatre cantons fins a la urbanització de Cala Mesquida 
ha adquirit els darrers temps molta afluència de trànsit degut , principalment al complexa 
hoteler de la zona, amb el continu tragí de vehicles de grans dimensions (autobusos), així com 
també per l’increment de vivendes unifamiliars tant a la urbanització com a la zona rústica. 
 
Molts de residents i turistes aprofiten per anar al nucli urbà de Capdepera a peu o en bicicleta i, 
degut a las característiques de la via es fa molt perillós, sobretot de nit, ja que la visibilitat a 
molts d’indrets es escassa o nul�la. Amés, hi ha una tramada que discorre aferrada al torrent, 
sense cap tipus de protecció, que fa que sigui especialment elevat el risc d’accidentabilitat. 
 
L’Ajuntament de Capdepera va sol�licitar l’any 2005 al Consell Insular de Mallorca la inclusió a 
la ruta de pedra en sec el anomenat “Camí de ses Costellades”, partint des del començament 
del camí de Son Barbassa fins a la finca de Sa Duaia. En les diverses converses amb els tècnics 
del CIM, la voluntat era fer arribar el començament al nucli urbà, ja que suposaria que fos més 
fàcil l’accés i el coneixement de la ruta per part de la ciutadania. 
 
Malgrat la esmentada carretera es de titularitat municipal, i per els motius expressats: 
 
 
Proposem l’acord següent: 

 
1.- Sol�licitat al CIM, previ els informes, projectes i estudis pertinents,  la adequació de un 
“carril bici” i un passeig per a vianants que vagi des de la rotonda dels quatre cantons fins al 
camí de Son Barbassa. 
 
2.- Que l’Ajuntament de Capdepera, amb la ajuda de altres institucions supra municipals si es 
necessari, arregli la esmentada via per tal de reduir la seva perillosidad, sobretot al voltant del 
torrent i a les zones d’escassa visibilitat. 
 
3.- que la present moció es debati al proper ple ordinari.” 

 
No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 

disset el nombre legal de membres del Consistori i disset els 
assistents, s’acorda: 

 
Aprovar la moció presentada pel Sr. Mateu Melis Tou s com a 

regidor de Es Grup a l’Ajuntament de Capdepera, reg istrada d’entrada a 
l’Ajuntament amb el núm. 8302, de 08.11.07, transcr ita. 
 
VI.- EXP. NÚM. 21AG/08: MOCIÓ RELATIVA A LA PROPOST A ALS GOVERNS 
CENTRALS I AUTONÒMIC D’ADQUISICIÓ DE FINQUES DE ZON ES EMBLEMÀTIQUES DE 
CAPDEPERA.- El Consistori examina l’expedient 21AG/08 relati u a la 
moció, registrada d’entrada a l’Ajuntament amb el n úm. 7737, de 24-10-
07, presentada pel Sr. Mateu Melis Tous com a regid or de Es Grup a 
l’ajuntament de Capdepera. 
 
 Vist el Dictamen emès por la Comissió Informativa d’Urbanisme, 
en sessió de dia 30 de gener de 2008, que ha modifi cat el text 
d’aquesta moció, quedant redactada de la següent fo rma: 
 

 “Moció consensuada entre els diferents grups polítics del consistori a rel de la 

moció presentada pel Sr. Mateu Melis, regidor d’es grup, amb registre d’entrada 7737: 

 
Exposició de motius: 

 
Vist la política d’adquisicions d’Àrees Protegides del Govern de les Illes Balears i també el 
Govern Central, on una de les prioritats del senyor Celestí Alomar al front de la demarcació de 
Costes es l’adquisició de finques rústiques al litoral de les illes, i assegurar així la seva protecció 
i continuïtat futura… 
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Consideram que l’Ajuntament de Capdepera ha de prendre l’iniciativa per tal d’aconseguir per 
al nostre poble aquestes zones emblemàtiques per la importància que creiem que tenen i 
tindran aquests espais pel futur del nostre municipi. 

 
Per això,  
Proposam l’acord següent: 

 
Que l’equip de govern inicií conversacions amb els Governs Central i Autonòmic per a 
l’adquisició de les esmentades finques emblemàtiques. 
 
Que s’enviï l’acord pres al: Molt Hble. Sr. President de Govern,  Hble. Sr. Conseller de Medi 
ambient, Hble. Sra. Consellera d’Agricultura i Pesca, a Excm. Sr. Delegat del Govern Central, i 
Sr. Cap de la Demarcació de Costes.”  

 
Obert el debat, la Sra. Maria Orts diu que s’ha pro posat al 

govern balear l’adquisició de finques i se seguirà en la mateixa 
línia.  
 

El Sr. Joan Ferrer Flaquer diu que li sembla bé aqu esta 
proposta, però no s’ha informat de quina finca s’ha  proposat i 
convindria informar als grups polítics.  
 

La Sra. Maria Orts diu que es donarà la informació necessària, 
però lògicament no s’ha dit de quina finca es tract a, per motius 
obvis. 

 
No havent-hi més intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, 

sent disset el nombre legal de membres del Consisto ri i disset els 
assistents, s’acorda: 

 
Aprovar la moció transcrita. 

 
VII.- EXP. NÚM. 1URB/08: NUCLIS DE POBLACIÓ .- El Consistori examina 
l’expedient 1URB/08 relatiu als nuclis de població.  
 

Vista la resolució de 9 d’abril de 1997, de la subs ecretaría del 
Ministeri de la Presidència, per la qual es disposa  la publicació de 
la resolució de 1 d’abril, de la Presidència de l’I nstitut Nacional 
d’Estadística i del Director General de Cooperació Territorial, per la 
qual es dicten instruccions tècniques als Ajuntamen ts sobre la gestió 
i revisió del padró municipal. 
 

Vist el Dictamen emès por la Comissió Informativa d ’Urbanisme, 
en sessió de dia 30 de gener de 2008. 
 

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i disset els 
assistents, s’acorda aprovar els següents nuclis de  població: 
 

Cala Rajada 
Capdepera 
Son Moll 
Font de Sa Cala 
Na Taconera 
Provençals 
Cala Gat 
Cala Lliteras 
Els Pelats 
Cala Mesquida 
Canyamel Platja 
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Costa Canyamel 
Canyamel Coves 
Es Carregador 
Sa Pedruscada 

 
VIII.- EXP. NÚM. 6MA/05: ORDENANÇA MUNICIPAL REGULA DORA DE LA GESTIÓ 
DELS RESIDUS DE LA CONSTRUCCIÓ I DEMOLICIÓ .- El Consistori examina 
l’expedient 6MA/2005, relatiu a l’Ordenança municip al reguladora de la 
gestió dels residus de la construcció i demolició. 

 
Vist el Dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal de 

Medi Ambient, en sessió de dia 10 de gener de 2008.  
 
 Vistos els arts. 49 i 70.2 de la Llei 7/1985, de 2  d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local, abans esmen tada i els articles 
100 a 103 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, mu nicipal i de règim 
local de les Illes Balears. 
 

La Sra. Maria Orts Rodríguez informa que la modific ació proposta 
es per adaptar l’ordenança al Pla Director Sectoria l de Residus.    
 

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i disset els 
assistents, S’ACORDA: 
 
1.- Aprovar inicialment  l’Ordenança municipal reguladora de la gestió 
dels residus de la construcció i demolició. 
 
2.- Exposar al públic  l’expedient, previ anunci en el BOIB i en el 
tauler d’anuncis de l’Ajuntament, durant el termini  de 30 dies per a 
la presentació de reclamacions, objeccions o observ acions. 
 
3.- Audiència prèvia a les associacions veïnals i d e defensa de les 
persones consumidores i usuàries inscrites en el re gistre municipal 
d’associacions veïnals i les finalitats de les qual s guardin relació 
directa amb l’objecte d’aquesta ordenança. 
 
4.- Aquesta aprovació inicial esdevindrà definitiva , de forma 
automàtica, sense necessitat d’un nou acord exprés,  si transcorregut 
l’esmentat termini d’exposició no s’hi interposen r eclamacions o 
suggeriment. 

 
5.- Aquesta Ordenança entrarà en vigor una vegada q ue s’hagi publicat 
completament el seu text en el BOIB i hagi transcor regut el termini 
que preveu l’art. 103 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal 
i de règim local de les Illes Balears en relació a l’art. 113 de la 
mateixa Llei. 
 
IX.- DECRETS I RESOLUCIONS .- Es dóna compte al Ple dels Decrets i les 
Resolucions dictats per Batlia o, fent ús de la sev a delegació de 
competències, per el Regidor Delegat, des de la dar rera sessió 
ordinària celebrada per l’Ajuntament en Ple i numer ats des del núm. 
646 al 650 de l’any 2007 i de l’1 al 16 de l’any 20 08. 
  

El Sr. Joan Ferrer sol·licita informació sobre el D ecret pel 
qual s’abona un complement a dos zeladors.  

El Sr. Batle informa que són uns llocs de treball q ue tenen una 
determinada penositat i a més cobraven poc. 
 

També el Sr. Joan Ferrer sol·licita informació per les causes 
que han motivat el canvi en la delegació de competè ncies quant a 
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l’aprovació de les factures. Precisament el que li semblava estrany 
era el sistema anterior, no aquest.  

El Sr. Sebastià Sureda respon que ha estat per moti us d’agilitar 
el treball. 
 

Finalment sol·licita informació sobre el decret pel  qual es 
nomena a un treballador municipal com coordinador d e les platges. 
Pensava que aquesta funció corresponia a un càrrec polític.  

La Sra. Maria Orts respon que aquesta funció abans la 
desenvolupaven els treballadors de la Creu Roja, pe rò ara l’Ajuntament 
té un tècnic de medi ambient, pel que és més conven ient que dugui el 
control de les platges. 
 
X.- PRECS I PREGUNTES .- La Sra. Maria Pilar García Rosa fa les preguntes  
següents: 
 
1.- Sol·licita informació sobre l’estat que es trob a el projecte per a 
la utilització per a regadiu de l’aigua depurada. S embla que 
l’Ajuntament estava en contra d’aquest projecte.  

El Sr. Batle respon que s’ha celebrat una reunió en  la 
Conselleria para obtenir informació. L’Ajuntament n o estava en contra 
del projecte, sinó que volíem saber com era el proj ecte, ja que no 
forma part de la comunitat de regants. S’han resolt  els dubtes que 
teníem i estem a favor d’aquest projecte. Ja s’han adquirit els 
terrenys per a construir la bassa. 
 
2.- Sol·licita informació sobre la campanya contra la procesionaria 
del pi. Qui està realitzant la campanya?  

La Sra. Maria Orts respon que en aquesta època s’ha  de controlar 
amb tirs d’escopeta. S’han revisat les zones i s’ha  fet un llistat de 
les prioritats. S’ha començat la campanya amb tirs d’escopeta i ho fa 
la brigada. 

La Sra. Pilar García pregunta quina competència ten en els 
treballadors de la brigada per a realitzar aquest t reball? No tenen 
capacitat per a aquest treball i a més és un trebal l que té un risc. 
Ha de recordar les Sra. Orts que quan estava en l’o posició semblava 
que li preocupava molt aquest tema i no obstant aix ò ara sembla que no 
li preocupa tant, perquè ha emprat a dues persones de la brigada 
durant unes hores al dia. Això no és suficient i la  brigada no pot fer 
aquest treball. La societat de caçadors ho feia mil lor. 

El Sr. Mateu Garau protesta davant les paraules pro nunciades per 
la Sra. Maria Pilar García quant a la falta de comp etència i capacitat 
dels membres de la brigada. Demana que retiri aques tes paraules.  

La Sra. Maria Pilar García Rosa demana disculpes si  ha ofès a 
algú. El que ha volgut dir és que en la valoració d e llocs de treball 
no entren aquestes tasques com pròpies dels treball adors de la 
brigada. Insisteix a demanar disculpes. 

El Sr. Joan Ferrer també aclareix que el que ha vol gut dir la 
Sra. Pilar García és que aquest treball no forma pa rt de les funcions 
dels treballadors de la brigada, segons la valoraci ó, encara que 
aquesta estigui anul·lada.  

La Sra. Maria Orts diu que hem hagut d’anul·lar la valoració 
perquè l’anterior equip de govern no va respondre a  la Delegació del 
Govern i a més la valoració només posava com contin gut dels llocs de 
treball el que el treballador ha dit que fa.  

El Sr. Joan Ferrer respon que l’escrit de la Delega ció del 
Govern es va lliurar a l’Interventor i, per tant, s i no es va 
contestar ha estat per una negligència de l’Interve ntor.  
 

El Sr. Joan Ferrer Flaquer fa les preguntes següent s: 
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1.- Lo primer de tot expressar la nostra sorpresa i  disconformitat amb 
el fet del horari de berenar, això suposa el tancam ent total del 
Ajuntament al ciutadà, aquest fet es inusual a tot arreu, la veritat 
es que sou pioners amb temes tan absurds i això pro voca que la gent no 
es pugui veure atesa al venir al Ajuntament. Es un error greu deixar 
al Ajuntament tancat i el perjudicat, el gran perju dicat es el ciutadà 
del nostre municipi, que es veu obligat a tornar i perdre part del seu 
temps, que segur es molt mes important que el vostr e. Si el perjudicat 
es el veí no els funcionaris com nosaltres creiem q ue es el que voleu, 
el PP pensa que es totalment una situació kafkiana,  o tipo pel·lícula 
d’en Fellini, el que creiem que heu de fer es respe ctar el conveni 
laboral i tornar als torns que hi havia sempre així  tots els 
departaments estaven oberts al públic i donant un b on servei, i no com 
ara. També volem expressar la total disconformitat amb el fet de que 
la regidora de personal controli rellotge en ma al personal funcionari 
i laboral, creiem que hi ha coses mes interessants a fer per part seva 
i també recordar-li que hi ha un rellotge que es el  que controla les 
entrades i sortides.  

La Sra. Virgínia Urdangarían respon que és millor q ue els 
ciutadans sàpiguen a quina hora desdejunen els func ionaris; al tenir 
informació saben quan puden venir. A més, en urbani sme, per exemple, 
roman un auxiliar.  

El Sr. Batle afegeix que com equip de govern han pr es una 
decisió i el poble té informació de l'horari. 
 
2.- I xerrant de conveni laboral ja comença a ser h ora de negociar-lo 
novament, creiem que desprès d’avui serà bastant me s complicat dur-lo 
cap endavant. Li recomano a la Regidora de personal  en ves de fel 
voltes per l’edifici es centri en la seva feina. 
 
3.- També expressar la nostra disconformitat amb la  situació d’espai 
dels agents tributaris, ja que la nova ubicació del  Registre del 
Ajuntament fa que la gent que acudeix als agents tr ibutaris perdin 
totalment l’intimida’t que moltes vegades necessite n ja que a vegades 
es tramiten temes seriosos com embargs de contes pe r impagats, i el 
problema el veiem que el ciutadà que acudeix per re gistrar un paper 
pot escoltar assumptes particulars seriosos. Demane m una nova ubicació 
dels agents tributaris. 

El Sr. Batle respon que es tindrà en compte.  
El Sr. Sebastià Sureda afegeix que potser els Agent s Tributaris 

es deguin reubicar per a preservar la intimitat del s ciutadans. De 
totes maneres, la ubicació del registre facilita l’ atenció al ciutadà, 
i els canvis s’han fet pensant en els ciutadans, no  en els 
funcionaris.  

El Sr. Joan Ferrer diu que la ubicació del registre  li sembla 
bé, no la dels Agents Tributaris. 

 
4.- També mostrar la nostra total disconformitat am b la carpa que 
s’ubicà durant uns quinze dies a aquesta plaça i qu e no permetre els 
aparcament i el tràfic a l’entorn del barri del Aju ntament, a mes a 
mes l’ús que se li va donar no va ésser interessant  ni adequat. 
Principalment el cant de les nadales i l’entrega de  les cartes per 
part del nins i nines del municipi al Reis Mags, ja  que el marc del 
polisportiu, que per cert no te cap cost afegit es incomparable, tant 
per les pares com per els al·lots. A la carpa hi ca p menys gent i he 
hi far molt de fred. Per cert quin ha sigut el cost  total de la carpa? 

El Sr. Climent Crespo respon que els comerciants ha n estat 
d’acord amb aquesta instal·lació, i s’han realitzat  diverses 
activitats, com el ball de l’Esperança, la festa de  cap d’any, tallers 
infantils, que han tingut molt èxit. El cost ha est at de 9.000 €. Ho 
ha instal·lat Trui Fires. 
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5.- A quin punt es troba l’adjudicació de la Sala M ulti usos? 

El Sr. Batle respon que ja s’ha convocat per al dij ous la mesa 
de contractació per a elevar la proposta d’adjudica ció i la Junta 
Rectora del Consorci per a aprovar aquesta adjudica ció. 

 
6.- Com van las obres del Sender dels Atzavares? 

El Sr. Mateu Garau Flaquer informa que ja s’ha real itzat part de 
la zona de Son Moll i cada setmana té informació de  l’empresa. 

 
7.- Ha posat data el Cap de Costes per la nova visi ta a la platja de 
Cala Agulla, per prendre decisions damunt las mesur es per gaudir de la 
suficient arena per el proper estiu? 

El Sr. Batle respon que l’Ajuntament està en contac te amb la 
Demarcació de Costes.  

La Sra. Maria Orts afegeix que el dia 21 es tindrà una reunió. 
 

8.- Vull demanar novament que farem amb el cavi cir culatori a Cala 
Rajada? 

El Sr. José Gallego respon que se segueix executant  el pla que 
havia, donant més prioritat als llocs conflictius. 

 
9.- I la commemoració del 150 aniversari d’independ ència amb Artà, no 
hem sabut res mes, amb quina situació ens trobem? 

El Sr. Climent Crespo respon que l’Arxivera està tr eballant 
sobre aquest assumpte i s’ha tingut converses amb e l regidor d'Artà. 

 
10.- A quin punt es troba la situació del Jutge Ins tructor amb el cas 
del possible desfalco de doblers a la Policia Local ? 

El Sr. José Gallego respon que la Consellería ha pr oposat a cinc 
funcionaris com instructors dels possibles expedien ts disciplinaris 
que incoï l’Ajuntament, però per motius personals h a degut canviar a 
algun d’aquests cinc funcionaris i estem esperant l a nova proposta. 
 
11.- Es veritat que s’ha comprovat que no hi falten  doblers? 

El Sr. Batle respon que l’interventor ha fet un inf orme que diu 
que no consta que falti diners. 

 
12.- Es veritat que la Fiscalia ha arxivat aquest a ssumpte per no 
trobar ni tenir constància del possible desfalco? 

El Sr. Batle respon que no s’ha notificat res a l’A juntament.  
Sembla que té més informació que el propi Ajuntamen t.  

El Sr. José Gallego afegeix que es pot imaginar de a on té tanta 
informació. 
 
13.- Per a quin motiu no s’ha explicat a la gent de l poble del que 
aparegué a la premsa no ni ha res de res i  que els  doblers de las 
multes estan ingressats als contes que pertoquen? 

Amb aquest assumpte s’ha perjudicat a la imatge de la Policia 
Local de Capdepera en general i a alguns comandamen ts en particular, 
esperem que no hagi sigut de manera intencionada. 

La passada setmana aparegué a la premsa que un Poli cia Local 
havia denunciat els seus companys a la Guardia Civi l. Que va passar 
exactament? 

El Sr. José Gallego respon que un Policia Local va veure un 
escrit insultant respecte d’altre Policia en el tau ló del cuartelillo 
i ho ha denunciat a la Guàrdia Civil. 

 
14.- Quants d’expedients s’han obert a aquest Polic ia Local? Quants 
d’aquests expedients oberts s’han conclosos? Per a que es permet la 
caducitat d’aquests expedients? 
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El Sr. José Gallego diu que s’ha incoat un expedien t, en el qual 
s’han inclòs tots les dades. 

 
15.- Com es troba l’assumpte amb GESA? 

El Sr. Batle respon que se segueix negociant per a trobar una 
solució. 

 
16.- Al passat Ple Ordinari del mes de desembre vai g fer una pregunta 
al Regidor d’Educació respecte al no permís d’utili tzació del teatre 
per part dels alumnes del IES, i em vares dir que e ls alumnes 
assajaven a las aules del IES, i hem pogut comprova r que no es 
veritat, que assagen al ca ses Monges. Aquest fet m ereix una 
rectificació per la teva part. 

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que quan va co ntestar això 
en el ple, no sabia que assajaven en la monges. Efe ctivament han fet 
un conveni i assagen en les monges i els assaigs ge nerals els fan en 
el teatre. 
 La Sra. Pilar Gasull afegeix que la direcció de l’ Institut va 
sol·licitar una sala del polisportiu i es va autori tzar. 
17.-  Al passat Ple Ordinari del mes de desembre al  apartat de Decrets 
i Resolucions li vaig demanar que em respongués per  escrit lo següent 
en relació a la contractació d’un conserge per a l’ institut: 

Es o no conforme aquesta contractació? 
Com s’ha contractat? 
Quin procediment s’ha seguit? 
Existeix plaça de conserge a la plantilla? 

 
A dia d’avui no hem obtingut resposta i la Llei de Funció 

Pública de les Illes Balears es prou clara així com  també la 
legislació bàsica estatal: 

Per això li demano la seva immediata dimissió i si aquesta no es 
produeix li comunico posarem una denuncia contra vo stè i per presumpte 
prevaricació i practicar enxufisme a la administrac ió pública.  
 

Evidentment convidem al GRUP a anar junts de la ma amb aquest 
tema tan greu, i tangent en compte que també li dem anareu la seva 
dimissió. 
 
El Sr. Mateu Melis Tous fa la següent intervenció: 
 

Nosaltres avui no farem preguntes, entre altres cos es per que 
les respostes que ens donareu gairebé ja les coneix em. Tampoc no volem 
ser repetitius sobre el que ja hem demanat ni pesat s per la gent que 
ens escolta. 

El que si que farem es expressar algunes qüestions per si les 
voleu anotar. 

 
Primer.-  El nostre total desacord amb no radiar el plenari de les 
impugnacions de les taxes municipals. La gent que h o volia escoltar no 
ha va poder fer, i això a un plenari, baix el nostr e punt de vista, 
molt important, ja que es parlava de les taxes muni cipals, es a dir el 
que la gent ha de pagar. I això sempre es important . No sabem si va 
ésser deixadesa del regidor o es va fer apostà per no informar.  
 
Segon.-  Estem molt satisfets que durant dos mesos no hagi hagut ningú 
per fer serveis a la comunitat. Això es un bon símp toma. Ho deduïm 
perquè encara hi ha moltes pintades a edificis de p ropietat municipal, 
que ja vàrem proposar que es netegessin (S’auba vel l, etc...) i se ens 
va contestar de que ho farien amb serveis comunitar is.  Ens agradaria 
que es solucionàs el mes aviat possible. 
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També veiem que l’autovia, artèria principal del no stre 
municipi, està deixada de la ma de Déu. El seu esta t es lamentable. 
Sobretot la jardinera central, però també les vorav ies, que estan 
totalment descuidades. Per nosaltres això forma par t del dia a dia. 
 
Tercer.-  He vist per l’ajuntament cartells de que l’horari del berenar 
es de les 10 h. a 10.30h. Jo no entraré amb discuss ió si la mesura es 
efectiva o no. Però el que està clar es que esteis incomplint el 
conveni signat amb el personal d’aquest ajuntament,  que estableix 
aquest horari de 9 h. a 11 h.  Ens agradaria que vo s ho repenséssiu. 
Sinó, podem donar la sensació de botar-nos els conv enis signats, i 
això pot crear un precedent i donar una imatge poc seriosa de la 
màxima institució municipal. Si creis que això es e l mes adient, ara 
que s’ha de negociar el nou conveni, es posa damunt  la taula. 
 
Quart.-  Ja vos vaig dir a un altre ple que nosaltres no so m els 
encarregats de dur la bandera nacionalista. D’això s’encarreguen el 
PSM i UM. Pues be, ens va sorprendre que a les cist elles de Nadal 
d’aquest ajuntament, es dones “sobrassada ibérica”.  Jo no ha havia 
sentit dir mai. Pot sonar a anècdota, però per a no ltros es 
significatiu.  Record que el Sr. Pep Serra, a un pl enari de Nadal, va 
regalar a l’ajuntament un CD de nadales en català ( bona iniciativa), i 
la Sra. Consellera Margalida Moner, a la inauguraci ó de una fira de la 
llampuga, va proposar que el vi que es despatxes fo s vi mallorquí. La 
confraria va recollir la iniciativa i de llavors en çà, es el que es 
serveix. No basta en dir que estimem lo nostro. Ho hem de demostrar 
amb fets. 
 

La Sra. Virgínia Urdangarín informa que en aquests dies comença 
a treballar una persona en serveis comunitaris.  
 

El Sr. Mateu Garau diu que les reparacions de S’Aub a es faran i 
que l’arranjament dels jardins de l’autovia està en carregat.  
 

El Sr. Sebastià Sureda demana disculpes per no have r comunicat a 
l’encarregat de la ràdio que havia de retransmetre el ple de les 
ordenances. Procurarà que no torni a ocórrer. 

 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, de l’ordre de l Sr. Batle-

President s’aixeca la sessió a les vint-i-una hores  i trenta-cinc 
minuts. 
 
 
 


